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Zápis ze schůze Školské rady Slovanského gymnázia Olomouc 

konaného dne 13. 10. 2022 

 

Místo konání: Telegraph Gallery 

Přítomni: Ing. Martin Tesařík, Mgr. Marek Pavlíček, Ph.D., Mgr. Martin Pospíšil, Mgr. Jiří Kříž, 

JUDr. Robert Runták, MBA,  Ing. Radovan Zrůbek, Ph.D., Ing. Petr Navrátil, Ing. Pavel Sekanina, 

Mgr. Ilja Spurný, 

Hosté: RNDr. Radim Slouka, ředitel SGO 

 

Program jednání: 

1. Projednání a schválení Výroční zprávy SGO za školní rok 2021/2022 

2. Informace o hospodaření školy 

3. Informace o změnách ŠVP 

4. Různé 

 

 

Účastníky schůze Školské rady Slovanského gymnázia Olomouc přivítal předseda ŠRSGO pan Ing. 

Martin Tesařík v prostorách Telegraph Gallery a konstatoval, že jsme usnášeníschopní. Pan předseda 

ŠRSGO poděkoval panu JUDr. Robertu Runtákovi, MBA za přivítání a možnost konání schůze 

Školské rady SGO na půdě Telegraph Gallery. 

 

Před vlastní schůzí proběhla prohlídka krásných prostor galerie Telegraph, jako platformy, která 

spojuje kulturu, práci a odpočinek. Po prostorách nás provedl zakladatel pan Robert Runták. 

Z prohlídky vyplynuly další možnosti využívání galerie našimi studenty – možnost prohlídek, 

komentovaných výstav atd. 

 

 

1. Schválení programu 

- Rada schválila program jednání.  
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2. Projednání a schválení Výroční zprávy SGO za školní rok 2021/2022 

- Ředitel gymnázia RNDr. Radim Slouka představil základní teze Výroční zprávy SGO. 

- Diskuse se rozvinula v oblasti Talentu OK, výsledky studentů Slovanského gymnázia jsou 

výjimečné, ale v některých oblastech bychom mohli mít větší zastoupení. Je potřeba 

zaktivizovat příslušné předmětové komise.  

- Úkol na příští schůzi: Informace o Talentu OK, Nadační fond a jeho úloha při odměňování 

nadaných žáků, žáků s významnými úspěchy. 

- Zprávu vzala Školská rada SGO na vědomí. 

 

3. Informace o hospodaření školy 

- Škola je v současnosti v ekonomických ztrátách (navyšování cen energií), ve škole se 

zahájily mimořádná úsporná opatření (omezit topení, vzduchotechnika, zaměstnanci 

poučeni o hospodárném chování). Problematické jsou finance na provoz školy, ze kterých 

pak vyplývá tato ztráta. 

- Školská rada vzala zprávu ředitele školy na vědomí 

 

4. Informace o změnách v ŠVP 

- Ředitel školy informoval o změnách v ŠVP školy, které reagovaly na implementaci výuky 

IVT do vybraných ročníků.  

- Školská rada schválila změny v ŠVP. 

 

5. Různé 

- Podána informace o záměru projektu vývařovny SGO (Compas Group). 

 

V Olomouci dne 17. 10. 2022 

 

zapsal:           Mgr. Marek Pavlíček, Ph.D. 

      místopředseda Školské rady Slovanského gymnázia Olomouc 


